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Støtter Pige - Kvindeelite fodbolden i Varde IF 

        Sportsudvalg 
         Pige - Kvinder 

Referat udvalgsmøde onsdag d. 26/10-2022. 
 

Tilstede: Aase Damgaard, Torben Kristiansen, Kristian Kamp, Kurt Nørregaard Jeppesen 

 

Afbud: Mogens Hedelund 

 

1. Godkendelse af dagsorden, udpegning af referent. 

Godkendt, Aase referent 

2. Godkendelse af referat 22/9-2022 

Godkendt 

3. Orientering fra formanden (Kurt Nørregaard Jeppesen) 

a) Information fra bestyrelsesmøde VIF. 

Varde Kommune afholder et arrangement d. 9/11-2022, hvor man vil ”hylde” de frivillige 

i kommunens foreninger. Der kan indstilles personer som har været frivillige trænere, le-

dere i foreningerne, med mere end 10 års anciennitet. 

Vi skal senest i næste uge indstille aktive personer fra vores udvalg. Pt. har jeg følgende. 

Karl Brynningsen, Kurt Nørregaard Jeppesen, Morten Harmsen. Følgende er jeg i tvivl om 

de har været trænere/ledere i 10 år + Mogens Hedelund og Martin Damgaard. Jeg har 

skrevet rundt til alle om ar få deres frivillig cv. 

Kurt deltager i Kvinde-DM ”rækkemøde” ved DBU d. 1/11-2022. Mødet foregår i Vejen. 

Kurt foreslår at der afholdes et strategimøde inden udgangen af året. Evt sidst i novem-

ber/først i december. Forventet mødetid ca. 5 timer. Kurt følger op og får sat dato.       

Kristian kan bidrage med indhold til mødet og har en oplægsholder som kunne være inte-

ressant til mødet. Kvindeliga chef DBU mv – Nicolai Kaas (med på mødet via Teams).  

4. Regnskab 

1) Regnskab 2022 – 2023 

På indtægtssiden ser det fornuftigt ud. Kontingenterne ser positive ud. Tilskud fra 

DBU til licens, ser ud til at være noget lavere end budgetteret, nemlig 100.000 kr. for 

2022/2023, budget siger 121.000 kr. 

Beløbet er ikke oplyst os tidligere, så det har vi været beregnet vores tilskud ud fra det 

vi fik sidste år, hvilket ikke var aktuelt. Kristian forespørger ved DBU om beløbet er 

korrekt.  

Udgifter, vi skal være opmærksom på transportudgifterne. Den nye partner for kørsel 

har givet et tilbud på resterende kørsel på 110.000 kr. = budget. På sidste møde mang-

lede regning på første kørsel, som var med Blåvandshuk Turisttrafik, den er i mellem 

tiden kommet. Den lyder på 15.500 kr. Så det er mango på denne konto. Egenbetaling 

for kørsel, skulle gerne modregne de 15.500, så vi rammer tæt på nul. 

Aftalen med fysioterapi er blevet billigere.  

EmCare aftalen er kr. 40.000.  

Derudover 10 X kort til fitness.  

Fysisk træner er ikke færdig afklaret.  Pt er det en forældre Lars – Kristian arbejder på 

en aftale med Lars og de udfordringer der følger med.  

http://www.vardeif.dk/
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                              Pengene fra Varde kommune skal der aftales fordeling af. 

5. Orientering fra øvrige   

1) Talentsektorgruppen (Kristian Kamp) 

Status på ansøgning om partnerskabsaftale med Varde Kommune. 

Kristian har lavet et flot forarbejde i forhold til de tilskud Varde kommune støtter elite-

sport. Han og Torben har været til møde med kommunen, og der er landet en aftale om 

kr. 150.000 pr. år de næste 4 år til Sportsudvalg Pige-/kvinder. Efterfølgende er en 

samarbejdsaftale godkendt ved Varde Kommune. 150.000 kr. pr år startende 2022 og 

slut 2025. 

Varde kommune har et mål om at bliver ”Danmarks bedste foreningskommune” 

Der er bestilt Wyscout (kr. 15.000 først år og 17.000 andet år), til U18 og U16 (de fle-

ste spiller) vil få adgang, og selvfølgelig trænere mv.   

Der skal life-streame alle Senior hjemmekampene og et antal U18 og U16 kampe. Der-

udover vil vi også gerne kunne gøre det med U18 og U16 udekampe. 

Et ekstra VEO2 kamera koster kr. 16.000 og kr. 8.000 i abonnement, derudover en 7 

meter stang til kameraet.  

Vi skal have alle spillesæt nr. 1 til 20 til både U18 og U16 i år.   

Vintertræningen er der lavet plan for på Kunst.  

Der bruges 171 timer på VIF banen og 82,5 timer i Frøstruphave. Det betyder at bud-

gettet er brugt, og der ikke er flere penge, til evt træningskampe. Det må der tages 

penge til fra det tilskud vi har fået fra Varde kommune.  

Ingen hold er tilmeldt vinterturnering.   

U12 og U13 spiller indendørs – men det klarer børneafdelingen – meddeler Kurt. 

Trænermøde i mandags. Der skulle strammes op i forhold til det administrative arbej-

der der følger med ved at være træner i klubben.  

Forskellige tanker fra Kristian om vores fremtid i forhold til bredde og elite. Tanker 

som vi skal arbejde videre med.  

2) Uddannelsesansvarlig (Mogens Hedelund) 

a) Orientering fra mødet omkring ITL 

På mødet med Varde Kommune deltog koordinatoren fra kommunen, skolelederne 

fra henholdsvis Frelloskolen og Lykkesgård, Fodbolddrenge ved Rene Jensen, 2 

stk. fra fodboldpiger (Troels Olesen og jeg) og 2 fra håndbold. Skolechefen og 

Chefen for Kultur/fritid deltog ikke. Forvaltningen og skolelederne kendte ikke til 

vores forudgående henvendelse til borgmesteren. 

Drøftelserne gik mest på, hvordan man kunne finde en alternativ løsning, eksem-

pelvis møde ind tidligere og derved kun misse ½-1 time undervisning pr. gang. Vi 

anførte, at vi ikke havde forståelse for, at det er os, der skal finde en løsning på 

Frelloskolens ændrede skemalægning i og med at byrådet har besluttet at forlænge 

ordningen på de nuværende vilkår. Ingen tvivl om, at skolerne er presset på skole-

dagens længde og særligt Frelloskolen. Lykkesgård kører stadig med 2 fritvalgs 

valgfag som er placeret mandag morgen. Det agter de at fortsætte med. Lykkesgård 

anførte, at de med tiden kunne få en udfordring om torsdagen med UUV-timerne. 

http://www.vardeif.dk/
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Mødet blev afsluttet med et pres på forvaltningen om at få Frelloskolen til at ændre 

skemaet tilbage. 

Vi har sidenhen modtaget invitation til nyt møde med at finde en løsning. Dette har 

vi ikke ønsket at deltage i, for at bevare presset på, at det er den oprindelige aftale, 

der skal findes tilbage til. 

Kristian Kamp har tillige i anden anledning haft møde med Borgmesteren og che-

fen for kultur og fritid, hvor han gjorde det klart, at vi ikke er tilfredse med tempoet 

i at få løst problematikken. Det er meddelt, at såfremt der ikke ligger en løsning 

medio november, vil vi være nødsaget til at anbefale vores piger at tage til Esbjerg 

med en omkostning på 70.000 kr. pr. spiller. (7 spillere hver af de 2 kommende år). 

Vi håber, at det speeder processen op. Det er aftalt, at Kristian lægger det politiske 

pres. 

3) Støtteforeningen gruppe (Louise Nielsen/Aase Damgaard) 

Der er møde i Støtteforeningen på mandag 31/10, hvorefter vi ved mere om, 

hvordan det ser ud fremadrettet.  

4) Sponsorgruppen (Torben Kristiansen) 

a) Status støtte ift. budget 2022/2023 

Vi mangler stadig at få penge fra vores sponsorer så vi kan betale den første lut 

faktura fra VIF på 90.000,-. Efterfølgende er beløbet overført fra Støtteforenin-

gen. 

b) Status sponsorarbejdet 

a) Følgende firmaer er kontaktet siden sidst: 

1. Claus Sørensen Fonden søgt 100.000. Efterfølgende har fonden meddelt 

tilbage med et engangstilskud på 100.000 kr. 

2. Hytor, Niels Langerhuus 

3. Cloudd Factory, Jacob 

4. Det Faglige Hus, Johnny Nim 

5. Møde med Varde Kommune med Kristian og Karl 

De er store sponsorer, så det tager lidt længere tid at få dem i mål.  

Kurt har lavet en aftale med Heidi Foldager, i forhold til kostoplæg til alle 

holdene.  Samme aftale er lavet med Kristian Kamp ☺ Begge vil blive ind-

sat som Hjertesponsorer. 

Det samlede beløb som Sponsorgruppen har lavet aftaler som beløber sig til 

512.000 kr. for 2022/2023. Aftalerne for Varde Kommune og Claus Søren-

sen Fond, går direkte i ”klubkassen”.  

b) Status/opfølgning ”sponsorvæg” på stadion, ift. sidste referat. 

Louise mangler info fra Karl omkring hvilke sponsorer der skal på. Karl skulle 

snakke med Mette Marie om væggen skal være for alle klubbens sponsorer 

(Pige/kvinder, drenge og børn) 

5) Materielansvarlig (Martin Damgaard) 

a) Status forbrug Hummel- og plejemidler 

Opfølgning fra sidste møde omkring økonomi på materielkontoen. Udvalget 

har haft en stor udgift på tryk, ca. 15.000 kr., og det har drænet kontoen for 

http://www.vardeif.dk/
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midler. Det er derfor vigtigt, så snart Støtteforeningen har pengene retur via 

sponsorater, bliver ført retur, så Martin har noget at gøre godt med i foråret 

2023. 

Når der kommer Hummel midler igen, vil der blive indkøbt ind, så alle hold har 

udebanetøj, så de ikke skal deles om det. 

Der skal udarbejdes ”budget” for 2023 for Hummel- og Aservemidler.  

6) Eventuelt 

Møderække efterår 2022 

Onsdag d. 7/12-2022 

http://www.vardeif.dk/

